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19 września 2022

Dyskutowali o obchodach Złotego Jubileuszu
Międzynarodowego Harcerskiego Festiwalu Kultury
Młodzieży Szkolnej

W Urzędzie Marszałkowskim odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Edukacji,
Kultury i Sportu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego oraz Komisji Edukacji i
Kultury Rady Miasta Kielce. O finansach i strukturze festiwalu oprócz radnych
dyskutowali m.in. członek Zarządu Tomasz Jamka, wiceprezydent Kielc Marcin
Chłodnicki oraz przedstawiciele ZHP Chorągwi Kieleckiej.

Radni omawiali szczegóły organizacji 50. Międzynarodowego Harcerskiego Festiwalu
Kultury Młodzieży Szkolnej, Kielce 2023, który ma być wyjątkowy, bo ma podsumować
półwiecze istnienia festiwalu. Chęć wzięcia udziału w tej kulturalnej imprezie i warsztatach



Dyskutowali o obchodach Złotego Jubileuszu Międzynarodowego
Harcerskiego Festiwalu Kultury Młodzieży Szkolnej | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Dyskutowali o obchodach Złotego
Jubileuszu Międzynarodowego Harcerskiego Festiwalu Kultury Młodzieży Szkolnej | 2

zadeklarowało już 500 uczestników, w tym z Ukrainy i Kanady. Lista uczestników nadal nie
jest zamknięta.

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przewodniczyła
Agnieszka Buras, która podkreśliła, że dzisiejsze spotkanie jest pierwszym spotkaniem
roboczym w tej sprawie. Jej stanowisko poparł również Jarosław Bukowski,
przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Kielce.
Radni pytali o koszty zorganizowania festiwalu, ale również o możliwości dofinansowania go
ze strony Miasta Kielce, Województwa Świętokrzyskiego i wysokości dotacji centralnej.

– Wszyscy wiemy, że festiwal harcerski to ogromna promocja dla naszego miasta i
całego regionu. W tym momencie Urząd Marszałkowski jest w fazie tworzenia
budżetu i jeszcze nie możemy dokładnie określić, jaką kwotą wesprzemy
organizację tej imprezy kulturalnej. Na najbliższym posiedzeniu Zarządu
przekażę wszystkie sugestie obu połączonych komisji i na pewno przekażemy
środki na sfinansowanie festiwalu – zapowiedział Tomasz Jamka, członek
Zarządu Województwa.

Podczas przyszłorocznego festiwalu mają wystąpić zespoły, które współtworzyły tę imprezę
od samego początku. Największym wyzwaniem dla organizatorów będzie przygotowanie
Koncertu Jubileuszowego na Kadzielni, który ma podsumować 50 lat istnienia festiwalu.
Wstępny koszt festiwalu już przekroczył milion złotych.

W obradach komisji uczestniczyli również: Piotr Kisiel, dyrektor Departamentu Edukacji,
Sportu, Turystyki i Spraw zagranicznych oraz Małgorzata Rudnicka, dyrektor
Departamentu Kultury i Dziedzictwa Narodowego.
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